
Protokół nr 9/2019 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

Protokół nr 9/2019 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 9/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 18 wrzesień 2019 r. Komisji Rozwoju Gospodarki, 

Rolnictwa i Budżetu, Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, 

Kultury i Kultury Fizycznej. 

Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00, a zakończyło o godz. 17:15 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radny Dionizy Waszczuk  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Mirosława Sajur  

 Radna Monika Paszek  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Danuta Kułaga  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radny Artur Wiatrak  

 Radna Magdalena Konrady  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 



Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Ewelina Robak –Podinspektor ds. planowania przestrzennego, budownictwa i gospodarki 

lokalowej,  

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Paulina Boguszyńska – Inspektor ds. gospodarki komunalnej,  

- Ewelina Wrońska – Podinspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

- przedstawiciele prasy. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Działając w porozumieniu z przewodniczącymi Komisji Stałych Rady Miejskiej w Zdunach Radny 

Janusz Hyliński otworzył wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu, 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska. 

Powitał zgromadzonych po czym stwierdził, że każda z komisji posiada wymagane kworum i jest 

władna obradować. Następnie prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński przedstawił następujący 

porządek obrad:  

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zasad i trybu postępowania, udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych do rejestru zabytków, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej, 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy wynajmu lokalu użytkowego w drodze 

bezprzetargowej dotychczasowemu najemcy, 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/263/2017 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 28 grudnia 

2017 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Zduny, 

 e) w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli i dyrektorów 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Zduny, 

 f) w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję w latach 2020-2023, 

g) w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023, 

h) w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2018 z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2019 roku, 



i) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

j) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 

2019-2028. 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 - Wniosek Pana Krzysztofa Nawrockiego o godne i trwałe upamiętnienie postaci śp. Ludwika 

Danielaka. 

 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie wniesiono.  

Prowadzący obrady stwierdził, że przedłożony porządek obrad komisje przyjęły bez uwag  

do akceptującej wiadomości. 

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał  

a) w sprawie zasad i trybu postępowania, udzielania i rozliczania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dla obiektów zabytkowych wpisanych 

do rejestru zabytków. 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Ewelina Robak.  

Radna Danuta Kułaga pytała o formy własności obiektów zabytkowych uprawnionych do ubiegania 

się o dotację.  

Ewelina Robak odpowiedziała, że o dotację mogą ubiegać się osoby fizyczne, osoby prawne lub 

jednostki organizacyjne posiadające tytuł prawny do zabytku, wynikający z prawa własności, 

użytkowania wieczystego, trwałego zarządu, ograniczonego prawa rzeczowego albo stosunku 

zobowiązaniowego. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 



Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Magdalena Krawczyk. Członkom komisji przedłożono 

mapę poglądową.  

Radna Mirosława Sajur pytała czy dzierżawca byłby zainteresowany kupnem gruntu.  

Magdalena Krawczyk odpowiedziała, że ze względów finansowych dotychczasowy dzierżawca nie 

jest zainteresowany kupnem.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy wynajmu lokalu użytkowego w drodze 

bezprzetargowej dotychczasowemu najemcy, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Paulina Boguszyńska oraz Miłosz Zwierzyk.  

Radna Barbara Kempiak prosiła o wyjaśnienie zasad przeprowadzenia wynajmu lokalu użytkowego 

stanowiącego mienie gminy. Skierowała prośbę, aby Radca Prawny przedstawił opinię prawną z 

wyjaśnieniem toku postępowania w przypadku wynajmu lokalu gminnego.   

Paulina Boguszyńska wyjaśniła zasady wynajmu lokali użytkowych stanowiących własność gminy 

Zduny. Podała, że na wynajem lokalu w drodze bezprzetargowej Rada w drodze uchwały może 

wyrazić zgodę, a następnie ogłasza się wykaz na BIP. Wykaz o wynajmie lokalu w budynku Ratusza 

będzie wisiał do 24.09.19r., na chwilę obecną wpłynęło zainteresowanie ze strony Fundacji Pomysł 

na jutro. Zamieszanie wystąpiło ze względu na niejasną interpelacje zapisu uchwały.  

Radna Danuta Kułaga pytała czy po podaniu do publicznej wiadomości wykazu zgłosili się 

zainteresowani. 



Radna Mirosława Sajur wyraziła obawę przed konsekwencjami jakie gminę mogą czekać w 

przypadku naruszenia przepisów.  

Prowadzący obrady Radny Janusz Hyliński zaproponował odłożenie opiniowania projektu uchwały 

do czasu uzyskania opinii radcy prawnego. 

Miłosz Zwierzyk przedstawił sprawę wynajmu lokalu dotychczasowemu dzierżawcy Fundacji 

Pomysł na Jutro. Do sesji radca prawny przygotuje opinię prawną, proponował poddać projekt 

uchwały pod głosowane, gdyż porządek obrad został już ustalony.  

Ponieważ porządek obrad został już przyjęty, projekt uchwały w przedmiotowej sprawie poddano 

pod zaopiniowanie.   

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 2 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 2 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 3 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/263/2017 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 28 

grudnia 2017 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Ewelina Wrońska.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 4 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 4 członków obecnych podczas głosowania. 



Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

O godz. 15:32 na sale obrad dotarła p. Sławomira Kuś stan członków Komisja Rozwoju Gospodarki, 

Rolnictwa i Budżetu wyniósł 5 osób. 

 

e) w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli i dyrektorów 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Zduny, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Ewelina Wrońska.  

Radna Karolina Jankowska pytała czy w poprzedniej uchwale nie było kryteriów.  

Ewelina Wrońska odpowiedziała, że w poprzedniej uchwale również były kryteria przyznawania 

nagród, a  uchwała została wywołana ze względu na to, iż uchwała w przedmiotowej sprawie powinna 

być ogłoszona w dzienniku urzędowym. A poprzednia z 2007r. i zmieniająca z 2008r. nie zostały 

ogłoszone.  

Barbara Fornal dodała, że w tamtym okresie nadzór wojewody nie wniósł uwag do Uchwały nr 

XIII/82/07 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 29 listopada 2007 roku w sprawie: ustalenia kryteriów 

i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli i dyrektorów zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę i Miasto Zduny. Ze względu na zmianę interpretacji ogłaszania aktów prawa 

miejscowego zachodzi konieczność ogłoszenia uchwały w Dzienniku Urzędowym.  

Miłosz Zwierzyk dodał, że wywołano tę uchwałę, aby w przyszłości uniknąć skargi wojewody.  

Radny Janusz Hyliński pytał czy została określona max kwota przyznawania nagród. 

Ewelina Wrońska odpowiedziała, że minimalną kwotę nagród określa regulamin wynagradzania 

nauczycieli tj. min 400zł dla nauczyciela i 1000 zł dla dyrektora, przy czym jednostka musi zmieścić 

się w ustalonym funduszu.  

Radny Artur Wiatrak pytał skąd brane są pieniądze na nagrody dla nauczycieli z subwencji czy  

z budżetu gminy. 

Miłosz Zwierzyk podał, że z roku na rok subwencja jest coraz niższa, a 2020 trzeba będzie dołożyć 

do oświaty dodatkowe 1,2 mln zł.  

Radna Ewa Chyła zauważyła, że dyrektor ma określoną pule wydatków i musi się tej puli trzymać. 

Radna Danuta Kułaga pytała kto ustala wysokość funduszu nagród nauczycieli . 



Radna Barbara Kempiak pytała czy podział środków w ramach specjalnego funduszu nagród 

 dla nauczycieli jest obligatoryjny oraz pytała o wysokość długu gminnego, który musi być  

w spłacony w roku bieżącym.  

Radna Mirosława Sajur pytała czy Państwo odda poniesione wydatki na oświatę poprzez wypłatę 

subwencji. Bo sytuacja zmusi gminę do zaciągnięcia kredytu na spłatę wynagrodzeń dla nauczycieli.  

Skarbnik Iwona Klepacka wyjaśniła, że teoretycznie nagrody dla nauczycieli wypłacane  

są z subwencji. W karcie nauczyciela zapisane jest, że należy przeznaczyć na nagrody dla nauczycieli 

1% planowanych wynagrodzeń. Subwencja nie pokrywa kosztów ponoszonych na oświatę. W 2020 

roku gmina dołoży na realizacje zadań oświatowych ok 5 mln zł z gminnego budżetu. Kredytu  

na wydatki bieżące gmina nie możne zaciągać, ale sytuacja finansowa zmusi gminę do zaciągnięcia 

kolejnych kredytów na zadania inwestycyjne. W 2019r. planowana jest spłata kredytu w wysokości 

1,1 mln zł.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

 f)w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach uzupełniających na ławników  

do sądów powszechnych na kadencję w latach 2020-2023, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Barbara Fornal.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 



Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała informację  

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Barbara Fornal.  

Następnie Radny Robert Marciniak Przewodniczący Zespołu ds. opiniowania kandydatów na 

ławników odczytał opinię o kandydatce na ławnika.  

W dalszej części obrad głos zabrała Davina Maria Krysiak kandydatka na ławnika sądowego.  

Radna Mirosława Sajur pytała za co kandydatka otrzymała mandat karny. 

Radna Danuta Kułaga pytała, który raz kandyduje na ławnika. 

Radna Davina Krysiak podała, że drugi raz kandyduje na ławnika, a mandat karny otrzymała za 

przekroczenie prędkości.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

h) w sprawie zmiany uchwały nr II/15/2018 z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krotoszyńskiemu w 2019 roku, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk.  

Radny Dionizy Waszczuk pytał o wielkość zakupionego auta dla WTZ. 



Iwona Klepacka odpowiedziała, że planowany jest zakup małego busa na 20 osób.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

i) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk.  

W dłuższej dyskusji głos zabrali Radna Monika Paszek, Radna Barbara Kempiak, Radny Janusz 

Hyliński, Radny Dionizy Waszczuk, Radna Mirosława Sajur, Radna Sławomira Kuś, Radny Artur 

Wiatrak, Radna Ewa Chyła, Radna Danuta Kułaga, Radna Elżbieta Musiałowska, Radna Karolina 

Jankowska Grzybek. 

W toku dyskusji poruszono następujące kwestie: 

- wysokości dofinansowania rewitalizacji Kaflarni Zduny,  

- proszono o wyjaśnienie sposobu i trybu przeprowadzania przetargów w systemie zaprojektuj 

 i wybuduj,  

- wydatków inwestycyjnych w Przedszkolu Publicznym w Zdunach,  

- postępy w budowie przydomowej oczyszczalni ścieków w Baszkowie i Konarzewie, 

- wysokość dotacji dla Niepublicznego Przedszkola Parafialnego w Zdunach, 

- stopnia realizacji zadania ścieżka pieszo rowerowa w Chachalni oraz modernizacji świetlicy 

wiejskiej w Chachalni,  

- termin wykonania remontu chodnika na ul. Polnej, oraz przebudowy chodnika ul. Kopernika 

 w Zdunach,  

W toku dyskusji proszono o interwencję zdunowskiej policji w egzekwowaniu przepisów w ruchu 

drogowym na ul. Polnej oraz przycięcie krzewów przy posesji na skrzyżowaniu ul. Polną 

 z ul. Łacnową w Zdunach, w celu zwiększenia widoczności na drodze.  



Wyjaśnień udzielali Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk.  

Radni przyjęli wyjaśniania do wiadomości.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji 

Przewodniczący Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

i) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2019-2028. 

Projekt uchwały przedstawiła szczegółowo Iwona Klepacka i Miłosz Zwierzyk.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak  dyskusji Przewodniczący Komisji 

Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2019r. 

Wykonanie budżetu za I półrocze 2019r przedstawili szczegółowo Iwona Klepacka i Miłosz 

Zwierzyk.  



W toku dyskusji nad wykonaniem budżetu I półrocza 2019r. głos zabrali Radny Artur Wiatrak, Radna 

Barbara Kempiak, Radny Dionizy Waszczuk, Radna Danuta Kułaga, Radna Mirosława Sajur.    

Radni poruszyli kwestię wysokości spływających podatków, wysokość zaciągniętych kredytów, 

wydatki na zieleń miejską. 

Głównym tematem dyskusji była wysokość dochodów i wydatków oraz spłata zaciągniętych 

zobowiązań. 

Wyjaśnień udzielali Iwona Klepacka oraz Miłosz Zwierzyk. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji Przewodniczący 

Komisji Stałych poddali projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 

za I półrocze 2019r.– 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu za I półrocze 2019r. – 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu  

za I półrocze 2019r.– 5 głosami ”za”, przy 0 głosach ”przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

 na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski.  

W tym puncie obrad został omówiony, wniosek Pana Krzysztofa Nawrockiego o godne i trwałe 

upamiętnienie śp. Ludwika Danielaka, które członkom komisji przedstawił Miłosz Zwierzyk.  

Radna Danuta Kułaga wniosła o upamiętnianie 22 osób, które zginęły podczas bombardowania 

pociągu ewakuacyjnego w Kole.  

Radna Karolina Jankowska Grzybek w imieniu organizatorów Biegu o Kafla podziękowała  

za wsparcie finansowe pozyskane od Radnych Rady Miejskiej, które spożytkowano na zakup kafli 

 i medali. Na pamiątkę  i podziękowanie przekazała na ręce Przewodniczącej Rady symboliczny 

kafel.  

Radna Irena Nowak pytała o możliwość postawienia lutra na skrzyżowaniu na ul. Jana Kazimierza 

 z ul. Okrężną, wyjeżdżając w stronę Rynku. Parking na ul. Jana Kazimierza utrudnia widoczność  

i stwarza niebezpieczeństwo dla innych pojazdów. Montaż lustra zwiększy widoczność i bezkolizyjną 

jazdę. Wniosek poparła również Radna Karolina Jankowska Grzybek.  

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że przekaże wniosek do GDDKiA. 



Radna Irena Nowak w imieniu mieszkańców pytała czy mieszkańcy ul. Mickiewicza mogą parkować 

przy domu na trawniku. 

Miłosz Zwierzyk odpowiedział, że zajęcie pasa zieleni należy skonsultować PZD w Krotoszynie.  

Radna Monika Paszek dodał, że wnioskowała o stworzenie miejsc parkingowych na ul. Mickiewicza 

w Zdunach przy projekcie zmiany organizacji ruchu.  

Miłosz Zwierzyk podał, że uwagi Radnych i mieszańców do organizacji ruchu w m Zduny 

przekazano projektantowi, który pisemnie odniesie się do złożonych wniosków. Na kolejnym 

wspólnym posiedzeniu zostaną te uwagi omówione.  

Radna Danuta Kułaga, Radna Karolina Jankowska Grzybek oraz Radna Monika Paszek w dyskusji 

poruszyły kwestie szkolnego festynu, który został przesunięty na kolejny rok.  

Radna Danuta Kułaga przekazała informację wpływie wniosku PiS w sprawie Karty Praw Rodziny, 

który omówiony zostanie na posiedzeniu w październiku.   

W dalszej części obrad członkowie komisji poruszyli kwestie monitoringu na terenie Gminy Zduny.  

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący Radny Janusz Hyliński zamykając posiedzenie 

podziękował zgromadzonym za udział i przybycie.   

 

Z-ca Przewodniczącej Komisji RGRiB 

 

inż. Dionizy Waszczuk    

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

  


